
Seniorrådet 2023-09-14

Tid och plats       Torsdag 14 september, kl. 10:00-11:40, Djupängen

Närvarande Dag Ohlsson (C), ordförande 
Inga-Inga-Lill Gunnarsson, (S)
Lars-Gösta Johansson, PRO 
Rigmor Olsson. PRO
Leif Holmqvist, PRO
Anne-Lise Rosenqvist, PRO 
Bengt Tingdahl, SPF 
Marianne Mizgalski, SPF
Anders Carlsson, ersättare SPF 
Evelina Wigstrand, enhetschef
Hanna Pjevic, planarkitekt
Amanda Sanchez, kommunikatör

Ulrika Johansson, sekreterare

Ärenden

1. Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkänns.

2. Bostadsförsörjningsprogram Hammarö kommun 2023–2028
Kommunstyrelsens mark- och planavdelning har tagit fram ett förslag till 
bostadsförsörjningsprogram för åren 2023–2028. Planarkitekt Hanna Pejvic deltar 
och informerar på mötet.

Riktlinjerna har särskilt grundats på analys av den demografiska utvecklingen, 
efterfrågan på bostäder samt bostadsbehovet för särskilda grupper och 
marknadsförutsättningarna.
Syftet med ett bostadsförsörjningsprogram för Hammarö kommun är att tydligare 
lyfta fram bostadsbehovet kommande åren genom demografiska analyser och att 
skapa förutsättningar för invånare i kommunen att leva i bra bostäder och främja 
ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen, både förberedande åtgärder och 
genomföra åtgärder.
Målen i programmet går i linje med översiktsplanen som pekar ut 
utvecklingsområden för bostadsutveckling för Hammarö kommun.

3. Nya Hemsidan
Amanda Sanchez, kommunikatör deltar och berättar om projektet nya 
hemsidan (hammaro.se). I projektgruppen ingår alla förvaltningar, en person 



från kontaktcenter och Evelina Bäck är projektledare. Projektet är uppdelat i tre
delprojekt. Arbetet görs tillsammans med Kil och Forshaga kommun samt 
Hammarö energi och Hammarö stadsnät. Omvärldsspaning görs för att hitta 
det som är bäst för Hammarö kommun och våra medborgare.
Tidsplanen som gäller är:

- Hösten 2023 Förstudie och förarbete
- Årsskiftet 23724 Köp av verktyg och upphandling
- Hösten 2024 Nya hammaro.se lanseras

Seniorrådet får möjlighet att svara på enkäten via QR-kod, de tipsar om att de 
borde annonsera i Hammarö nytt, samt skickas ut till föreningar i kommunen. 
Marianne Mizgalski (SPF) anmäler sig att vara med i en intervju i förstudien. 

4. Vårdcentralen
Det finns en vilja till samarbete mellan vårdcentralen och kommunen, men för 
tillfället har de det kämpigt både ekonomiskt och med personal. De synpunkter 
som Seniorrådet lämnar skickas vidare till vårdcentralen så de kan förbättra för 
vårdtagaren.

5. Plan för seniorer
Socialförvaltningen jobbar tillsammans med en arbetsgrupp för att ta fram en Plan för 
seniorer. Seniorrådet har tidigare fått en presentation. Ett arbete på går med att få 
restauranger i kommunen att leverera varm mat en gång i veckan, så man kan beställa
och äta tillsammans, förslaget på matsal är Trygghetsboendet på Hamnvägen. En 
workshop ska genomföras för att diskutera planen och boendesituationen. Cirka 20–22
personer kommer att kallas till workshopen var av cirka 14 personer från PRO och 
SPF.

6. Tätortstrafik
Seniorrådet är intresserad av tätortstrafikfrågan. De saknas busslinjer i vissa 
områden till exempel så är det långt att från vissa områden. Finns det möjlighet att 
det går en viss tur vissa dagar som man kan boka. Anropsstyrd trafik finns men 
inte alla linjer. Vilka regler och kriterier gäller för att få åka färdtjänst. Någon från 
Värmlandstrafik bjuds in sammanträdet den 7 december.

7. Vice ordförande i Seniorrådet
Anne-Lise Rosenqvist PRO utses till vice ordförande i Seniorrådet.

8. Övrigt
  

- Information om en förenklad Äldredag med Tema Fallförebyggande som är på 
Folkets Hus den 22 september med tre olika föreläsningar.

- Information om Temadag Kost och äldre den 23 november kl 10-15 på 
Djupängen, mer information kommer.

- Evelina Wigstrand informerar om utbildningsdag för seniorrådet som kommer 
att hållas den 8 februari 2024 på Djupängen kl 9-16:30 med gemensam lunch 
på Djupängen. En dag fylld med information om kommunen i stort och 
socialförvaltningen, Seniorrådet reglemente och avslutas med att vårdcentralen
kommer.

- Nästa sammanträde är 7 december kl 10-12



Underskrift 
Mötets sekreterare Justerare

…………………………………………... ……………………………………
Ulrika Johansson             Lars-Gösta Johansson
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